

السيد/ محمد سعيد المهندي

- حاصل على البكالوريوس والدبلوم العالي في التخطيط العمراني.
- التحق بالعمل في الجهاز المركزي للإحصاء في عام 1986 بوظيفة باحث إحصائي في قسم الإحصاءات الاقتصادية.
- في عام 2009 عين رئيساً لقسم التعدادات والمسوح في إدارة التعدادات والمسوح والأساليب الإحصائية..
- في عام 2015 عين مديراً لإدارة الإحصاءات السكانية والاجتماعية بوزارة التخطيط التنموي والإحصاء.
- في عام 2018 عين مديراً لإدارة الإحصاءات بجهاز التخطيط والإحصاء.
- ساهم في العديد من الدراسات والمسوح والتعدادات على سبيل المثال: تعداد 1997 – 2010 – 2015 -2020
- انتخب من قبل المؤتمر العام لليونسكو المنعقد في باريس 2021 عضواً في مجلس إدارة معهد اليونسكو للإحصاء (2022-2025)
- شارك وترأس العديد من اللجان الفنية والاجتماعات والورش والمؤتمرات الدولية والإقليمية والمحلية المعنية بالإحصاء.

Mr. Muhammad Saeed Al-Muhannadi

- He obtained a bachelor's degree and Higher Diploma in Urban Planning.
- He joined the Central Statistical Organization in 1986 as a statistical researcher in the Department of Economic Statistics.
- In 2009, he moved to the Department of Censuses, Surveys and Statistical Methods as Head of the Census and Surveys Section.
- In 2015, he was appointed as the Director of Population and Social Statistics Department at the Ministry of Development Planning and Statistics.
- In 2018, he was appointed as the Director of the Statistics Department at the Planning and Statistics Authority.
- He contributed to several studies, surveys and censuses. For instance, Censuses 1997, 2010, 2015 and 2020.
- He was elected by the UNESCO General Conference held in Paris 2021 as a member of the Board of Directors of the UNESCO Institute for Statistics (2022-2025)
- He took part and chaired numerous international, regional and local technical committees, meetings, workshops and conferences concerned with statistics and planning.